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Protokół ze wspólnego posiedzenia 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy ,  

Komisji ds. Oświaty, Wychowania, Kultury i Spraw Socjalnych ,  

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji ds. Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej,  

Komisji ds. Przestrzegania Prawa, Porządku Publicznego i Samorządu Wiejskiego  

w dniu 23 listopada 2015 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Jadwiga Czarnomska – Członek Komisji Oświaty; 

2. Marek Bocheński – Członek Komisji Rolnej,  

3. Halina Dąbrowska – Członek Komisji Budżetu; Wiceprzewodnicząca Komisji Rolnej; 

Członek Komisji Rewizyjnej; 

4. Halina Dmoch – Członek Komisji Rewizyjnej, Wiceprzewodnicząca Komisji Prawa; 

5. Grażyna Falkowska – Przewodnicząca Komisji Prawa, Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Teresa Kołecka - Przewodnicząca Komisji Budżetu; 

7. Stanisława Kucharska - Członek Komisji Oświaty; 

8. Lesław Kuczyński - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty,  

9. Ewa Latoszek – Członek Komisji Oświaty, Członek Komisji Budżetu; 

10. Krzysztof Lipiński – Członek Komisji Rolnej, Członek Komisji Prawa; 

11. Marianna Malarowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Członek Komisji Rolnej;  

12. Agnieszka Walczak – Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Członek Komisji Budżetu; 

13. Jarosław Wróblewski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Członek Komisji Prawa; 

14. Leszek Żebrowski – Przewodniczący Komisji Rolnej, Członek Komisji Budżetu;  

oraz  

1.   Andrzej Cieślak – Wójt Gminy   

2.  Urszula Jeziorska – Skarbnik Gminy  

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Lesław Kuczyński – Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, który 

powitał zgromadzonych i stwierdził quorum, gdyż w posiedzeniu brało udział 14 radnych. 

Posiedzenie Komisji Statutowych rozpoczęło się o godzinie 17:10 i odbywało się według 

następującego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Omówienie materiałów na XVI sesję Rady Gminy  

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  

 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady poprosił p. Skarbnik o omówienie zmian 

zaproponowanych do wprowadzenia do Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 2015.  
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Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik  powiedziała, że dochody budżetu zwiększa się o kwotę 

73.151,00 zł oraz zmniejsza się o kwotę 3.858,00 zł tj. do kwoty 39.162.831,70 zł. Następnie 

szczegółowo omówiła wprowadzone zmiany dotyczące dochodów budżetu na podstawie 

uzasadnienia do uchwały oraz części tabelarycznej. Następnie przeszła do omawiania wydatków 

budżetu. Powiedziała, że wydatki budżetu zwiększa się o kwotę 251.814,00 zł oraz zmniejsza się o 

kwotę 182.521,00 zł tj. do kwoty 40.455.778,95 zł. Następnie szczegółowo omówiła wydatki 

budżetu na podstawie uzasadnienia do uchwały oraz części tabelarycznej.   

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają jakieś pytania do                        

p. Skarbnik dotyczące zmian wprowadzonych do budżetu? 

Pytań nie zgłoszono. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do uchwały zapytał czy radni 

mają pytania do tej uchwały? 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że nowa ustawa o rewitalizacji wprowadziła nową 

stawkę podatku od nieruchomości, którą zobligowani jesteśmy wprowadzić. Zaznaczyła, że w 

naszej gminie nie ma gruntów objętych obszarem rewitalizacji. Poprosiła również o wprowadzenie 

do podstawy prawnej art. 5 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, gdyż na etapie projektowania 

uchwały nie został on wprowadzony, jednak po konsultacji z prawnikiem zdecydowała, że należy 

go wprowadzić.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt wyjaśnił, jakich gruntów dotyczy ta nowa stawka podatku. Zaznaczył, 

że chodzi o grunty zdegradowane, np. pokopalniane.  

 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały, po 

czym zapytał, czy radni mają pytania w przedmiotowym temacie. Pytań nie zgłoszono. 

Pani Urszula Jeziorska – Skarbnik powiedziała, że formularze mają uaktualnioną podstawę prawną 

oraz zostały naniesione niewielkie zmiany w deklaracji na podatek od nieruchomości i w deklaracji 

na podatek rolny.  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Leszno                             

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2016 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że jest to standardowa chwała, 

podejmowana każdego roku przez Radę Gminy. Odczytał uzasadnienie, po czym zapytał, czy radni 

mają jakieś pytania w tym temacie?  

Pytań nie zgłoszono. 
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Podjęcie uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy we wsi Wąsy Kolonia, Gmina Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. Zapytał 

czy radni mają jakieś pytania lub uwagi do tej uchwały.  

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad.3 

Sprawy różne 

W sprawach różnych poruszono następujące tematy:  

1. Pani Andrzej Cieślak – Wójt poprosił przewodniczącą Komisji Oświaty o zwołanie 

posiedzenia komisji celem omówienia zasad współpracy Klubu „Partyzant” Leszno z 

dyrektorem ZSR.  

Wyznaczono termin posiedzenia na 2 grudnia na godz. 17:00 

2. Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący powiedział, że do wiadomości Rady Gminy 

wpłynęło pismo od Przewodniczącego Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w 

Zaborowie z prośbą dofinansowanie II edycji konkursu pn. „Szybujący Modelarz”. 

Pani Andrzej Cieślak – Wójt powiedział, że została już udzielona odpowiedź na to pismo.  

 

 

Ad.4 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący zamknął posiedzenie o godzinie 17: 45 

 

 

                                                                                               Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty 

                                                                                             

                                                                                                               /-/  Lesław Kuczyński 

 

 

 

                                                                          

 

Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


